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ZPRÁVA NA VÝROČNÍ VALNOU HROMADU SBORU DOBROVOLNÝCH 

HASIČŮ NOVÉ HOMOLE  
konanou dne  3.12.2022                                                                                                                                 

. 
     

     Vážené hasičky, vážení hasiči, vážení hosté. Scházíme se dnes na výroční valné 

hromadě, abychom zhodnotili naši činnost za letošní rok a nastínili si úkoly, které nás 

čekají do příští valné hromady. 

 Naše členská základna má k dnešnímu  dni  170 členů, z toho do 18ti let 72 členů, 

nad 18ti let 98 členů. 

     Máme 2 soutěžní družstva žen, 2 mužů, 3 soutěžní družstva mladších dětí, 2 

starších dětí, soutěžní družstvo dorostu a dorostenek. 
 

    Naše JSDHO Homole – Nové Homole  čítá 12 členů. Všichni mají platné zdravotní 

prohlídky a školení. Máme proškolené dva velitele jednotky, tři strojníky.  

V současné době disponujeme v případě výjezdu vozidlem Ford Transit s plně 

vybaveným přívěsným vozíkem. 

   Vozidlo AVIE je vyřazena z výjezdu pro nevyhovující technický stav. Je zrezlá 

zadní část nosné konstrukce a řešíme s OÚ Homole, co s autem dál.  

  

     Ale pojďme k naší činnosti. 

 

    Dne 25.12.2021 se opět uskutečnil již tradiční výstup na Kleť. Sraz byl na točně 

MHD v Nových Homolích. Přišlo 15 účastníků a někteří šli na vlak co Černého Dubu 

a někteří jeli autem na parkoviště pod Kletí. Společně pak šli na horu pěšky pod 

lanovkou. Letos počasí nebylo příznivé, ale nikoho to neodradilo. Na vrcholu se 

všichni občerstvili a pak vyrazili směrem domu. 

    Provedli jsme inventuru majetku v hasičárně a to pánové Toman Karel, Šimeček 

Jan st., Červák Jiří st. Protože některý materiál byl již nepoužitelný, doporučili jsme 

obci jeho vyřazení. 

 

   Vzhledem ke Covidu 19 se koncem ledna neuskutečnil ples. Rozhodli jsme se ho 

nahradit 20.4.2022“Hojdeckou“  zábavou.  Ale  přišlo málo lidí (70), muzika nám 

nezlevnila a tak i po stránce finanční jsme prodělali cca 7 000,-Kč. 

  

   Počátkem března byly provedeny na naší technice přechody na letní období 

a v listopadu byly provedeny přechody na zimní období. 

   Na jaře vypsal Jihočeský kraj dotace na vybavení jednotek. Děkuji obci Homole, 

která se k této dotaci přihlásila a naše jednotka se dovybavila zásahovými obleky, 

zásahovými helmami, koupili jsme rozdělovač, páčidlo a zásahové boty. 

 

   30.4.2022 jsme po dvou letech opět stavěli máj. Hasičské děti udělaly věnec a starší  
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hasiči připravili občerstvení. Lidí přišlo hodně, za což je jim třeba poděkovat, protože  

bez jejich pomoci bychom sami májku nepostavili.  

 

   Byl proveden sběr železného šrotu po obci a děkuji občanům, že na nás i s tímto 

myslí. Děkuji všem, kteří se na této akce podíleli. Děkuji Jardovi Kostrounů za 

traktor s vlekem (i letos brzdil) a Honzovi Kučerů za občerstvení. 

 

   V květnu na výročí osvobození Československa a ukončení 2. světové války jsme 

jako jediní položili věnec k památníku padlých. 

 

Nezapomněli jsme i letos na naše dříve narozené členy a nechali jsme jim zahrát a 

došli za nimi osobně s dárkovým košem, poděkovat za jejich práci pro náš sbor. 

(Lavičková Ludmila - 81, Soukupová Marta – 65, Tomáš Milan – 82, Koubek Karel -

75, Kočer Jiří – 75)(5) 

 

   Veliká akce, kterou jsme uspořádali za výrazné podpory obce Homole, bylo 

otevření nové hasičské zbrojnice. 

   Vím, že se toho již o této významné akci napsalo poměrně hodně jako např, (naše 

webové stránky, článek v hasičských novinách, reportáž v regionální televizi), ale 

dovolte mi to celé v krátkosti shrnout. Samotné přípravy jsme začali již na začátku 

roku 2022. Rozhodnout se jaké hosty pozvat, jaké pozvat sbory, jaké udělat 

pozvánky, jakou pozvat hasičskou techniku, jaké předávat dárky hostům a sborům, 

zajistit hudby, zajistit stan, občerstvení, sponzory a další věci. Musím říci, že se na 

celé přípravě skutečně podílel výbor. Každý člen podle svých možností.  

Myslím si, že i samotný průběh celé akce byl velice zdařilý. Pozvání přijala celá řada 

hostů, byl zde náš hasičský starosta jak okresu, tak i kraje pan Jiří Žižka, bývalý 

dlouholetý starosta okresu i kraje a náš kamarád pan Václav Žižka, ředitel HZS JčK 

plk. Martin Sviták, starosta naší obce pan Jan Loukotka a místostarosta pan Miroslav 

Pavlíček, přijel i senátor našeho obvodu pan Tomáš Jirsa a další hosté. 

 Jako ocenění naší dobré práce s dětmi nám krajské sdružení hasičů propůjčilo novou 

stříkačku TOHATSU. Je to stroj, na který se soutěží na všech postupových kolech. 

Jak jsem napsal do obecních novin, celková částka na výstavbu byla cca 16 500 000,-

Kč a z toho dotace od HZS ČR a Jihočeského kraje činila 7 500 000,-Kč. To 

znamená, že obec Homole platila částku cca 9 000 000,-Kč. 

Tady musím skutečně poděkovat všem, co se na přípravě a průběhu této akce podíleli, 

poděkovat obci za finanční pomoc a všem přítomným občanům, že se akce zúčastnili.    

   Náš velitel, Karel Toman dojel s Fordem transit na technickou kontrolu a byla bez 

závad. 

Během celého roku se Karel Toman a Milan Fessl st. starali o techniku, prováděli její 

opravy a údržbu tak, aby byla akceschopná.  

12.11.2022  jsem se zúčastnil odborné přípravy preventistů, kterou pořádala OORP a 

OO Č. Budějovice ve spolupráci s HZS JčK. Odborná příprava proběhla v areálu 

HZS Č.B. 
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26.11.2022  jsme rozsvítili vánoční strom na točně. Jak jste si asi všimli, máme úplně  

nové osvětlení, které zakoupila obec. Naše hasičské děti všem přítomným, kterých 

bylo opravdu hodně, za což jsme rádi, zazpívaly koledy, bylo něco k snědku a byl 

dobrý vánoční punč. Děkuji Luďkovi Neubauerů, který zajistil techniku, abychom 

stromek mohli ozdobit. Na štafle nebo žebřík je strom již příliš vysoký. 

 

  Den na to 27.11.2022 Karel Toman s mladými kluky zajišťovali bezpečnost  

závodníků na již tradičním běhu kolem „Baby“.  

 

    Co se týká naší sportovní činnosti, tak ta byla následující:  

14.5. 2022 jsme na hřišti v Nových Homolích uspořádali jarní obvodové kolo 

celostátní hry „Plamen“. Přijelo celkem 16 družstev rozdělených napůl. Polovina 

mladších žáků a polovina starších žáků. S výsledky Vás seznámím později. 

25.6.2022 jsme  od 9.00 hod  uspořádali  „Českobudějovický dvojboj“, na který 

přijelo celkem 11 družstev starších žáků, 16 družstev mladších žáků a tři družstva 

přípravky.  

Celkem 30 družstev to je nějakých 250 dětí plus vedoucí a doprovod. 

No a od 14.00 hod. se uskutečnila soutěž dospělých v rámci seriálu „Velké ceny“ 

okresu České Budějovice, kde bylo přítomno 5 družstev žen a 11 družstev mužů. 

   Naše ženy ml. měly neplatný pokus a muži měli čas 33,69 a obsadili pěkné 5 místo. 

   Děkuji našim klukům a ženám za zajištění občerstvení na obě soutěže, vedoucím a 

veliteli za zakoupení cen pro závodníky, mladým klukům za úklid veškerého 

materiálu a všem za přípravu obou závodů. 

   Nicméně „Velká cena“ okresu České Budějovice s u nás v nejbližších létech již 

konat nebude. Závodníkům se nelíbí ceny, parkování, hřiště (mokré), koberce pod 

základnou a další věci. Vzhledem k tomu, že nejsme schopni vyhovět všem 

požadavkům závodníků, rozhodl výbor sboru prozatím další ročníky nedělat a 

nahradit to jinou soutěží a to pouze pro pozvané sbory. 

   Dále se mladší ženy zúčastnily 7 soutěží se střídavými úspěchy a ženy starší byly 

na 4 soutěžích. 

   Co se týká chlapců, tak ti jezdili více. Byli celkem na 16ti soutěžích  v požárním 

útoku z toho na 6ti, co se počítají do výsledků „Velké ceny“. Přesto v této soutěži 

nebyli hodnoceni, protože se chlapci rozhodli půjčovat si závodníky z jiných sborů, 

což se nesmí. Je to věc co se ani mě ani veliteli nelíbí a v příští sezóně to nebudeme 

tolerovat. 

Kluci ještě byli na soutěži TFA a to 4×. Pak ještě jezdili jako jednotlivci na běh na 

100m a to celkem 4×. Byly tam nějaké noční soutěže a stejně jako děvčata byli na 

Homolském  Firemanovi. 

Pokud jsem u soutěže Fireman, který letos pořádalo SDH Homole, musí říci, že se 

jim to opravdu povedlo. Jenom škoda, že to bylo v pozdním termínu a nemohla přijet 

jiná pozvaná soutěžní družstva. Letos celkově vyhrálo družstvo dorostu z Nových 



Homol. Zúčastnilo se i družstvo mužů dříve narozených s věkovým průměrem 56 let  
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a vyhráli jsme štafetu???  a v útoku jsme byli lepší nežli naši kluci bez omezení. No 

prostě mají se ještě co učit. 

  Samotnou kapitolou jsou naše děti, které byly v letošním roce opět velice aktivní. 

Děti a dorost byly celkem na 25ti soutěžích jak v Českobudějovickém dvojboji, tak 

na různých místních soutěžích, ale i například na stovkách. Nebudu Vám je všechny 

jmenovat, ale pokud chcete, mám je zde a mohu Vám je dát k nahlédnutí. Jsou tam i 

podrobné výsledky. Vyzdvihnu jenom významnější.  

   Začali jsme jarním obvodovým kolem hry „Plamen“ kde děti obsadily celkově: 

ml.ž. 1.- 3 místo, ml.ž.2.-1místo. ml.ž.3.- 6 místo, st.ž.1.- 3 místo, st.ž.2.-1místo. 

 

   Na okresní kolo nám postoupila tři družstva, která se umístila následovně: 

ml.ž.1.- 9 místo, ml.ž.2.- 5 místo, st.ž.2.- 5 místo. 

 

V celkovém hodnocení v „Českobudějovické dvojboji“ se naše děti umístily velice   

 

dobře.  Ml.ž.1- 6 místo, ml.ž.2 - 3místo, st.ž.1- 8 místo a st.ž.2-1místo. 

 

13.10. 2022 jsme u nás na hřišti uspořádali podzimní obvodové kolo hry „Plamen“, 

čímž začal nový ročník. 

A opět máme do jarního kola vynikající pozici.  

Ml.ž. 1.-2 místo, ml.ž.2.-1místo, ml.ž.3- 5 místo, st.ž. 1.- 2 místo, st.ž 2.- 1místo.  

Z jarního kola, které se bude rovněž konat u nás postupují v každé kategorii 3 

družstva do kola okresního. 

K tomu v ten samý den proběhla obvodová soutěž v ZPV(závod požárnické 

všestrannosti), ze kterého do okresního kola postoupili  ml.ž.2  a st.ž.1 a 2. 

Na okresním kole v Zalinách  ml.ž. obsadili 8.místo, st.ž.1.- 8 místo a st.ž. 2.- 4 

místo. 

Velice pěkný výsledek pro dvojku starších žáků. St.ž.1. a ml.ž.2. mají určitě navíc. 

Nedokázali zde zužitkovat svoje tréningové  nasazení. Přesto je jim potřeba 

poděkovat za reprezentaci. 

 

Výborných výsledků dosahovali i naši dorostenci. Protože dorosteneckých kolektivů 

je málo, nemají obvodová kola a tak postupují přímo do kola okresního. 

Družstvo dorostenek na okresním kole obsadilo celkově 2. místo a dorostenci tuto 

kategorii dokonce vyhráli a obě družstva postoupila do krajského kola ve 

Strakonicích. 

Zde děvčata opět stála na bedně a to na 3místě a kluci tuto kategorii opět vyhráli a 

postoupili  do  republikového kola, které se konalo v Ústí nad Labem 1- 3.7.2022. 

Na republice obsadili poslední 14té místo. Doplatili na neznalost tak velkých závodů 

a i na trému. Přesto je to obrovský úspěch pro naši organizaci a doufejme, že tak 

budeme pokračovat i nadále. Dorostence i dorostenky na to máme. 

To je asi to nejdůležitější, co bylo po stránce sportovní.  
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Ale děti měly i jinou činnost. Velikonoční zdobení všech tří částí naší obce, zdobení 

májky, letní soustředění v Růžené, Kolodějské loučení s létem, dušičkové zdobení 

návsi v Nových Homolích, poznávací výlet na JETE, rozsvícení vánočního stromku 

v Nových Homolích  a druhý den v Homolích, běh kolen „BABY“  a dnešní 

vystoupení. 

Ještě je letos čeká nějaký tréning, zítra Mikulášská nadílka v Homolích a každoroční 

zdobení stromků pro zvířátka v lese. 

 

POKLADNÍ ZPRÁVA 

 

  No a co v příštím roce čeká náš sbor?  

27.1.2022 ples, jarní obvodové kolo hry „Plamen“, májka, Českobudějovický 

dvojboj, dětský den na začátku a konci prázdnin, Fireman  a doufejme, že děti a 

dorost okresní i krajské kolo v požárním sportu. 

A bude vidět, jak se ukážou soutěžní družstva mužů i žen. 

   Jednotku sboru čeká být za všech okolností připravena k zásahu a mít techniku, 

výstroj i výzbroj v pořádku.  

Musíme ještě dokončit úpravu terénu okolo nové hasičárny a zasít trávu. 

 
 

     Závěrem mé zprávy o činnosti si Vás dovolím pozvat na náš hasičský ples a to na 

27.1.2023. Hrát bude G- club. Hudba, která nám na plesech již hrávávala. Přijdeme 

vás opět osobně pozvat a neodmítneme žádnou cenu do tomboly.    

    Děkuji našim dětem za jejich celoroční práci, děkuji jejich rodičům a především 

děkuji jejich vedoucím. Práce s dětmi je velice záslužná činnost a pokud  budu dělat 

starostu sboru, budu tuto práci vždy podporovat ze všech svých sil. Děti jsou totiž 

budoucnost další činnosti našeho sboru, která trvá nepřetržitě již 122let.                                                                                                                                                                     
 

 

    Děkuji i soutěžním družstvům mužů i žen za jejich práci ve prospěch sboru. Není 

to jenom o soutěžích, ale většina z nich se podílí i na všech ostatních akcích, které 

děláme.  

   Děkuji sportovními oddílu TJ Slovan Černý Dub za půjčování hřiště i zázemí. 
 

   Ještě jednou děkuji OÚ Homole za jejich nemalou podporu v letošním roce, děkuji 

všem sponzorům za jejich finanční dary a děkuji za podporu i vám všem. 
 

    Přeji Vám klidné prožití svátků vánočních a do roku 2023 vše nejlepší, hodně 

zdraví, štěstí a rodinné spokojenosti. 

  

Děkuji vám za pozornost.    

 


